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Abstract (en)
[origin: CN116335955A] The subject of the invention is a rotary pump (10) for conveying a fluid, comprising a pump housing (16) forming a pump
chamber (14); an impeller (18) arranged in the pump chamber (14) for conveying a fluid; a suction opening (26) provided in the pump housing (16)
for sucking fluid through the impeller (18) into the pump chamber (14); and a non-return valve (52) which is arranged in the pump housing (16)
behind the impeller (18) with respect to the suction opening (26), which is closed as a result of a fluid entering the pump chamber and/or as a result
of an air pressure prevailing in the pump chamber (14), and which, when opened, enables air to escape from the pump chamber (14).

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist eine Kreiselpumpe (10) zum Fördern eines Fluids mit einem einen Pumpenraum (14) ausbildenden Pumpengehäuse
(16), einem in dem Pumpenraum (14) vorgesehenen Laufrad (17) zum Fördern des Fluids, einer in dem Pumpengehäuse (16) vorgesehenen
Saugöffnung (26) zum Ansaugen des Fluids durch das Laufrad (18) in den Pumpenraum (14), und einem in dem Pumpengehäuse (16) bezogen auf
die Saugöffnung (26) hinter dem Laufrad (18) vorgesehenen Rückschlagventil (52), welches bedingt durch Eintreten des Fluids in den Pumpenraum
und/oder ab einem in dem Pumpenraum (14) herrschenden Luftdruck schließt und geöffnet Luft aus dem Pumpenraum (14) entweichen lässt.
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